
                               Referat fra FAU-møte 09.06.21 Frivoll skole 

Tilstede: Ole Martin Hodnebrog FAU-leder (4.kl.) Even N. Simonsen (5.kl.) Espen Domaas (6.kl.) Jim 

Reinhardtsen (3.kl.) Beate Nodeland Frøysnes (2.kl.), 

Ikke til stede (Meldt fravær): Ernst Martin Olsen (1.kl.), Silje Carlsen (7. kl.), Roald Abrahamsen 

(rektor) 

Sak 1: Kransekakelotteriet: 

Det var vellykket avvikling, og det kom inn ca. kr 21 000 til Frivoll Vel som overfører dette til FAU.  

Deler av denne summen brukes til å dekke kostnadene på selve premiene. Det er i tillegg lovet bort 

pizza til 6.klasse som solgte flest lodd.  

Sak 2: Skolehagen- vedlikehold i sommerferien: 

Ukene i ferien er fordelt på klassene. Det skal ligge en arbeidsbeskrivelse tilgjengelig for dem som 

møter opp for å jobbe. Arbeidet det er snakk om er generelt vedlikehold av hagen; luking, 

plenklipping og annet forefallende. Vanning er sørget for med automatisk system.  

Når det gjelder luking, plenklipping og annet forefallende arbeid i sommerferien er ukene fordelt slik:  

- Uke 26 (28.06 – 04.07) 1. og 2.kl.  

- Uke 27 (05.07 – 11.07) 3.kl.  

- Uke 28 (12.07 – 18.07) 4.kl. 

 - Uke 29 (19.07 – 25.07) 5.kl. 

 - Uke 30 (26.07 – 01.08) 6.kl. 

Ingunn på skolen har kontroll på at det er noen som er satt opp hver uke i sommer. Ole Martin 

sjekker med Ingunn at dette er under kontroll.  

Sak 3: Sponsing av «gode formål»: 

FAU har allerede sponset avslutningstur for 4.-klasseklubben (SFO).  

Vi er i utgangspunktet positive til å sponse diverse tiltak med mindre engangssummer også i 

fremtiden, såfremt økonomien tillater det.  

Forslag om å «donere» noe penger til biblioteket/ innkjøp av materiell/ bøker til biblioteket: 

- Vi er kjent med at det brukes relativt lite penger på biblioteksbøker på skolen. Skolen kan 

oppfordres til å søke FAU om midler. Dette gjøres på andre skoler i kommunen.   

Sak 4: Styret i FAU neste skoleår (2021-2022):  

Ernst Martin Olsen: 1.kl. -  tar ett år til  

Beate Nodeland Frøysnes: 2.kl. - går ut 

Jim Reinhardtsen: 3. kl. - tar ett år til 

Ole Martin Hodnebrog: 4.kl. - går ut 

Even N. Simonsen: 5.kl. - tar ett år til  



Espen Domaas: 6. kl. - Tar ett år til, eventuelt så overtar vararepresentanten Tommy Bruvik.  

Silje Carlsen: 7.kl - går ut 

Erling Frydenlund kommer inn etter Ole Martin, og Lars E. Storjord etter Beate. 

I tillegg kommer det en ny representant fra 1. klasse. 

(Se også egen oversikt for kontaktinformasjon) 

Rektor bes om å kalle inn til første møte i august. Det må da velges ny leder, sekretær og 

representant til KFU – hvis de gjenværende medlemmene skal beholde sine nåværende verv.  

Jim stiller sin rolle som leder i SKMU til disposisjon. Han kan da eventuelt overta vervet som 

sekretær.  

Sak 5: Eventuelt: 

Ingen saker. 

 

Referent Beate Nodeland Frøysnes 

 

 

 

 

 

 


